
Referat generalforsamling
Foreningen 10 millioner træer i Slagelse Kommune

Generalforsamlingen fandt sted tirsdag d. 15.02.2024 kl. 19.00 i Salonen 4xK,
Algade 26 i Skælskør.

Dagsorden var:
1. Valg af dirigent
2. Formandens beretning
3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab
4. Fremlæggelse af bestyrelsens forslag til aktioner i 2024
5. Behandling af indkomne forslag fra medlemmerne
6. Valg af bestyrelse
7. Valg af revisor
8. Eventuelt

Ad 1: Valg af dirigent
Berit Gunnarsen blev valgt til dirigent.

Ad 2: Formandens beretning
Generel tilfredshed med arbejdet udført i 2023. Ellers ingen kommentarer til
beretningen.

Ad 3: Fremlæggelse og godkendelse af regnskab
Regnskabet blev godkendt.

Ad 4: Fremlæggelse af bestyrelsens forslag til aktioner i 2024
Generel tilfredshed med forslagene til aktioner i 2024.
Nyt om aktionerne:
Der bliver ikke noget Grønt Folkemøde, da arrangørerne har udskudt det til
2025.
Anette Borg har været i dialog med Atlantia Ejendomme og har luftet ideen om
småskove og beplantning på p-pladser m.v. i Japanvej Kvarteret , hvor de har
nogle ejendomme. De er positive overfor ideen, så det går vi videre med.
Xclass har aftalt plante aktion med kommunen i uge 12. Der skal plantes 200
træer i Skælskør.
Tine Birch er i kontakt med en naturbørnehave, som gerne vil plante træer i
2024.
Ideer til aktionen med at forære træer til nyfødte i kommunen blev vendt.
Anette Ingemansen har taget kontakt til et par bedemænd og kirker og går
videre med denne aktion.

Ad 5: Behandling af indkomne forslag fra medlemmerne
Der var ingen forslag fra medlemmerne.



Ad 6: Valg af bestyrelse
Karen Fairchild Olsen blev valgt ind i bestyrelsen som afløser for Sven-Åge
Westphalen. De øvrige medlemmer bliver siddende.

Ad 7: Valg af revisor
Erik Kolvig-Raun blev valgt til at fortsætte som revisor.

Ad 8: Eventuelt
Der var intet under eventuelt.


